

## **Statement from Jack Layton and Dennis Bevington on the death of RCMP Constable Worden**

*All Canadians are deeply saddened to hear of the tragic death of RCMP Constable Christopher John Worden in Hay River, Northwest Territories.*

*Constable Worden, age 30, was killed in the line of duty during the early hours of October 6<sup>th</sup>, 2007. He spent his entire five-year career with the RCMP "G" Division in the Northwest Territories, first serving in Yellowknife and Whati before moving on to Hay River. He is a true Canadian hero. His brave and courageous actions are what Canadians expect from our police services. Constable Worden made the ultimate sacrifice while protecting Canadian communities and keeping citizens safe.*

*At this time of sadness and grief, the entire NDP caucus keeps Worden's family, friends, colleagues at the RCMP and the citizens of Hay River in our thoughts.*

## **Déclaration de Jack Layton et de Dennis Bevington suite au décès de l'agent Worden de la GRC**

*Les canadiens sont troublés et attristés d'apprendre le décès tragique de l'agent de la GRC Christopher John Worden, à Hay River, aux Territoires du Nord-Ouest.*

*L'agent Worden, âgé de trente ans, a perdu la vie dans les petites heures du matin, le 6 octobre 2007. Il a passé les cinq ans de sa carrière avec la division « G » de la GRC, dans les Territoires du Nord-Ouest, débutant à Yellowknife et Whati, pour ensuite travailler à Hay River. Il est un vrai héros canadien. Son courage représente ce que les Canadiens espèrent de nos services de police. L'agent Worden a sacrifié sa vie pour protéger celles des citoyens et des communautés du Canada.*

*Nos pensées accompagnent la famille, les amis, les collègues et les citoyens de Hay River, pendant cette période difficile.*